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Advies directieoverleg aan het PFHO '
Het Directieoverleg is akkoord met het projectplan en vraagt in de uitwerking aandacht voor een 
realistische ambitie in relatie tot de beschikbare ruimte.

Johan Cnossen (voorzitter), Brechje Binkhorst (Gooise Meren), Eelco Weyland 
(Huizen), Henk Visser (Weesp), Ron Voskuilen (Hilversum),) 
Regio: Jacqueline Agricola (secretaris), Rowena Kuijper, Anouk Pols, Jordy van 
Slooten 
Ross de Ruiter (Sweco) en Peter van Bekkum (MuConsult). 
Marjolein van Marei (BEL), Wijdemeren  

Contactpersoon Jacqueline Agricola 
[ E-mail 
! Vertrouwelijk 

Kenmerk  

Algemeen:
Het directieoverleg heeft advies uitgebracht over de agendapunten die ter vaststelling of advisering op 
de agenda staan van het portefeuillehoudersoverleg.
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Het directieoverleg acht de uitwerking die nu wordt opgesteld een belangrijke stap naar het 
concreet maken van de netto kosten voor de aanleg van de prioritaire routes. Deze informatie is 
waardevol voor de coalitieonderhandelingen en de verwerking in de begrotingsvoorbereidingen en 
voor het aanvragen van subsidies.

Agendapunt EI5 Projectplan instrumentarium ruimte voor werklocaties

De doelstelling in het Koersdocument om het aantal arbeidsplaatsen in evenwicht te brengen en 
houden met de omvang van de beroepsbevolking vraagt om een verscherpte aandacht voor ruimte 
voor werklocaties. Bijgaand voorstel en projectplan geven hier invulling aan door middel van het 
uitwerken van een passend instrumentarium, waarbij eveneens ingegaan wordt op de herijking van 
het transformatiefonds. Dit is een vervolgstap op de bespreking in het pfho in april
..............................................................  _ _......   _ i

De regiogemeenten en provincie Noord-Holland hebben in september 2019 een intentieverklaring 
j getekend voor een hoogwaardig fietsnetwerk in de regio. In 2020 zijn prioritaire fietsroutes 
! geselecteerd op basis van een onderzoek door RoyalHaskoningDHV. Dit rapport is in december

2020 door het PFHO vastgesteld. Momenteel worden de routes verder uitgewerkt door Sweco en 
MuConsult. Eind dit jaar zullen Sweco en MuConsult een rapport opleveren met een schetsontwerp 

: van de zes prioritaire routes voorzien van een toelichting op de belangrijkste ontwerpkeuzes en een 
i SSK-raming. Tevens wordt uitvoeringsplanning per fietsroute opgeleverd. Hiermee kunnen de 
i gemeenten in het voorjaar 2022 de routes opnemen in de begrotingen tot 2027. Het project en de 
i planning worden nader toegelicht in het directieoverleg en het PFHO.

In het PFHO wordt de uitwerking gepresenteerd. Het rapport ligt voor in het volgende PFHO. 
Besluitvorming kan dan plaatsvinden in het eerste kwartaal van 2022.
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Acties

Agendapunten in DO besproken - geen advisering voor PFHO
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Het directieoverleg is geïnformeerd over het tijdpad van de Verstedelijkingsstrategie voor de 
komende maanden.

- Aangekondigd is dat bestuurlijk het gesprek aangegaan wordt met gedeputeerde Olthof over 
onze inzet in het traject MIRT Bay Area, met betrekking tot de effecten op de Al. 
Het directieoverleg is geïnformeerd over de planontwikkeling in Hilversum in het kader van het 
programma Bereikbare Steden van de MRA/Samen werken aan bereikbaarheid. Alle betrokken 
gemeenten stellen ten behoeve van het BO MIRT in november hun gebiedsplannen vast. 
Voorjaar 2020 is gesproken over deelname aan Invest MRA. Sindsdien is de opzet veranderd, 
het is nu een investeringsfonds plus ROM. Het directieoverleg is geïnformeerd over de huidige 
stand van zaken met betrekking tot Inwest (ROM en investeringsfonds van de MRA) en de ROM 
Utrecht.


